
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 16. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 969
På baggrund af ministerens udtalelser om fedmeskatter i Politiken den 15. juli
2011 bedes ministeren oplyse,
hvor stor en andel af en lavindkomstfamilies disponible indkomst, der bruges
på fødevarer inkl. take-away, slik og drikkevarer

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Morten-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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